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In de komende maanden wordt in ons land en in onze 
wijk door drie verschillende godsdiensten een voor 

hen belangrijk feest gevierd, dus het leek mij een leuk 

onderwerp om ons in te verdiepen. Na het Suikerfeest, 

Sint Maarten, het begin van de Lichtfeesten en Sinter-
klaas komen de volgende feesten aan bod. Allereerst 

het Joodse Chanoeka feest, dan het Christelijke 

Kerstfeest en in januari het Islamitische Offerfeest. 
 

Met het Joodse Chanoeka feest wordt 

herdacht dat een kleine groep opstande-
lingen in het jaar 164 oorlog voerde 

gedurende drie jaar tegen hun onderdrukkers 

de Grieken. Na de herovering van de tempel in 

Jeruzalem wilde men de Menorah, de negen-armige 
kandelaar, ontsteken. Helaas had men maar voor één 

dag olie, maar deze olie bleef acht dagen branden 

zodat men voldoende tijd had om nieuwe gewijde olie 
te maken. Dit wonder wordt gevierd door elke dag een 

kaarsje te ontsteken totdat alle negen kaarsjes branden 

op de laatste avond. Gedurende deze dagen vieren de 
mensen dit met het spelen van spelletjes en het geven 

van cadeautjes plus het eten van lekkere in olie 

gebakken hapjes. Dit feest wordt gevierd in de 

donkere dagen van december. 
 

Met het Christelijke kerstfeest gedenkt men de 

geboorte van Jezus de zoon van God. Jezus is volgens 
de bijbel en andere vertellingen geboren in een stal te 

Bethlehem in het huidige Israël, als zoon van Maria en 

Jozef. Dat dit een zoon van God zou zijn was al door 

een engel aan Maria en Jozef verteld. De meeste 
mensen vieren dit feest met het samenzijn van familie 

en vrienden, met het geven van goede wensen en 

cadeautjes en een gezamenlijk kerstdiner. Een beetje 
vreemd fenomeen is wel de weelderig versierde en 

verlichte kerstboom. Wat is de betekenis van deze 

boom binnen het kerstfeest (volgens verhalen een van 
oorsprong heidens ritueel)? De betekenis van de boom 

is als volgt: in het putje van de winter symboliseert de 

spar met zijn groenblijvende naalden het leven dat niet 

dood is en zal terugkeren. Zo zie je maar weer dat de 
kerst en de kerstboom een diepere gedachte weergeeft 

dan alleen maar vrije dagen en een boom. 

 

 

En dan hebben we in januari 2006 
(volgens mij de 10

de
) nog het 

Islamitische Offerfeest. 

Met dit offerfeest, dat samenvalt 

met de bedevaart naar Mekka, 
herdenkt men dat God aan Abraham de opdracht gaf 

zijn zoon Ismael te offeren. Toen Abraham op het 

punt stond zijn zoon te doden verscheen hem een 

engel die tot hem sprak dat hij een schaap mocht 
offeren in plaats van zijn zoon. God was overtuigd 

van zijn geloof en trouw. Ook het slachten van het 

schaap heeft dus weer een diepere achtergrond dan 

alleen maar het slachten. Nadat het schaap is geslacht, 
verdeelt men het in drie stukken, waarvan een stuk 

voor de familie, een stuk voor vrienden en bekenden 

en een stuk voor de armen. En ook dit offerfeest wordt 

afgesloten met het vieren van een feest met een 
gezamenlijk eten. 

 

Waarom deze verhalen, zult u nu wel denken, maar ik 

hoop dat we ons het komende jaar iets meer in 
elkanders manier van leven zullen verdiepen, zoals ik 

mij met deze verhalen wat meer verdiept heb in 

andermans beleving. Er wordt al teveel oppervlakkig 

geoordeeld de laatste jaren, misschien wat minder het 

komende jaar??  
Afsluitend wil ik eenieder hele prettige feestdagen 

toewensen en een goed maar vooral gezond 2006. 

 

Gratis krant voor en door de bewoners van de wijk Holendrecht 

Marcel Kemna 

Winterfeesten 
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Zaterdag 17 september 
was het feest in onze 

wijk. Er waren dan ook veel mensen op de geboden 

activiteiten en muziek en op de aanwezige stalletjes af 
gekomen. 

 

Zelf was ik één van de in oranje hesjes gestoken 

bewoners die actie voerden voor het behoud van een 
prettig en (verkeers)veilig Holendrecht. Wij hebben 

met heel veel bewoners zeer prettige gesprekken 

gevoerd waarin naar voren kwam dat de plannen van 
het DB (die nu helaas toch door lijken te gaan) niet in 

het beeld pasten dat de bewoners zelf van Holendrecht 

hebben. Opvallend en positief daarbij is de 
eensgezindheid die er heerste onder de bewoners, 

zodat het niet alleen een actiedag werd, maar vooral 

een heel gezellig samenzijn. Dit is zeker voor 

herhaling vatbaar, wel hoop ik dat wij dan alleen 
hoeven te feesten en het DB ons niet weer verrast met 

rare plannen! 

Omdat we het zelf erg druk hadden aan ons stalletje 
heb ik van de andere stallen niet veel mee gekregen. 

Tegenover ons stond een stand van de Politie, die 

vooral de jeugd op positieve en ontspannen wijze 

benaderde. Over de muziek moet ik zeggen dat het 
geluidsniveau mij erg meeviel. We konden ons goed 

verstaanbaar maken en het heeft bij ons een goed 

gevoel achtergelaten. Dit in tegenstelling tot geluiden 
die ik achteraf van omwonenden heb gehoord dat de 

bassen nogal hard waren. Heb ik dat gemist omdat ik 

zo druk was of stonden we net gunstig opgesteld met 
onze stal? Maar goed, het gevaar van een buurtfeest is 

dat je het ook in de buurt kunt horen en eerlijk gezegd 

is dat ook de bedoeling natuurlijk. Gelukkig speelde 

alles zich in de middag af, ik hoop dan ook dat 
mensen zich niet te veel hebben geërgerd en dat het  

 

 

 
 

 

gevoel van 
gezelligheid 

blijft 

overheersen, 

want dat is 
waar het om 

gaat.  

 
Na gedane 

arbeid was  

er een 

bamigerecht 
dat voor ons als 

activo’s werd 

bereid door 
mensen in het 

buurthuis.  

Vanaf deze plek  
wil ik de 

verantwoordelijke(n) 

bedanken voor deze heerlijke en welkome maaltijd! In 

2006 doen we het nog eens dunnetjes over, maar dan 
liefst zonder politiek gezeur aan de deur. 

 

 

 

De goed bezochte stand van de 

mensen met Hart voor Holendrecht 

Tekst en foto’s: Janny van den Bosch 

Minder uitbundig misschien als de jeugd, 

maar ook deze dames uit  

De Drecht hadden het goed naar hun zin! 

Buurtfeest / Braderie in Holendrecht 

De jeugd vermaakte zich uitstekend 
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Als u dit leest is het jaar 2005 bijna ten einde. Het was voor Holendrecht een hectisch jaar. 
Vooral de bouwplannen in Holendrecht West hebben nogal wat schokken teweeg gebracht. Ondanks 

de voorlichtingsavonden die door de Deelraad werden gehouden voor de bewoners en de gespreksronden met de 

klankbordgroep vinden velen dat zij niet serieus worden genomen. Men is van mening dat het dorpse karakter van 
Holendrecht om zeep wordt gebracht door de bouw van hoge torenflats en het neerhalen van de Holendrechtdreef. 

Nu heeft de Deelraad wel iets toegegeven aan de wensen van de bewoners door de hoogbouw wat in te korten, 

maar de verlaging van de Holendrechtdreef is onbespreekbaar. Zo gaat dat in de politiek, wisselgeld in de hand 

houden, links iets geven en rechts iets nemen. De Holendrechters zullen ermee moeten leren leven. 
 

In Holendrecht Oost is na een aantal voorlichtingsavonden voorzichtig gestart met het aanbrengen van nieuwe gas-

aansluitingen op Maldenhof. Dit is het begin van omvangrijke werkzaamheden in en boven de grond om de wijk 
letterlijk en figuurlijk weer op niveau te brengen. Men schat plusminus 5 maanden te doen over een wijk dus u kunt 

uitrekenen wanneer uw wijk aan de beurt is. Zet de stofzuiger maar klaar want er zal zeker zand naar binnen 

worden gelopen als u tenminste in uw woning kunt komen. 

 
Een jaar geleden schreven we over de positieve vorderingen die werden gemaakt door de welzijnsorganisatie in 

Amsterdam Zuidoost. Inmiddels heeft Holendrecht een eigen opbouwwerker, maar die mag naar zijn zeggen zich 

niet bemoeien met het blad De Holendrechter. De redactie betreurt deze houding en vraagt zich af of ze op deze 
wijze wel door kan gaan. De redactie heeft altijd gezegd dat zij De Holendrechter voorlopig op eigen kracht blijft 

uitgeven, om het opbouwwerk de gelegenheid te geven zich te herstellen. Nu dit is gebeurd mogen we verwachten 

dat het opbouwwerk weer participeert in de redactie. Dit blad wil ook het opbouwwerk een stem naar de bewoners 
van Holendrecht bieden, niet meer en niet minder. Met z’n allen zullen we er een mooi Holendrecht van maken. 

 

De redactie van De Holendrechter wenst alle medewerkers en inwoners van Holendrecht  

Een goed kerstfeest en een voorspoedig en gezond nieuwjaar. 
 

 
Op 7 november 2005, Activiteitencentrum Holendrecht,  

Taante komt, bemoeien zoals ze zelf altijd zegt.  

Om 20.00 uur kwam ze met veel lawaai binnen,  

Voor “Actie Erf”, haar bemoeien kan beginnen.  

Over het samen doen en met elkaar bemoeien,  

Over het samen vegen en het heggen snoeien.  

Uiteraard werd alles met een kwinkslag gebracht. 

We hadden niets anders van Taante verwacht. 

De dames van De Drecht, velen in getal, 

Snapten haar verhalen het best van al. 

Velen komen uit het zelfde land vandaan. 

En hebben op een zelfde soort erf gestaan. 

Ook Edmee, Yvonne van EH en directeur MP, 

De sponsors, zal ‘k maar zeggen, deden gezellig mee. 

Taante kwam niet met lege handen, oh nee! 

Ze bracht versierselen van de Wasknijperorde mee. 

De W van Wasknijper staat hier voor waardering, 

Ze had er één voor een ieder, geen uitzondering.  

Holendrecht was best wel redelijk uit de Straat gekomen, 

Maar voor best, moet Goed, dus beter komen! 

De bezem door Holendrecht, en dus ging iedereen, 

Met een figuurlijke bezem heen.  

Taante kreeg van het bewonersnetwerk , 

Een gouden bezem, als dank voor haar Actie Erf werk. 

De bezemmaakster werd in de Bond van Taantes opgenomen, 

Iets wat ze nooit had kunnen en durven dromen. 

Roy Ritsie was de presentator van de avond,  

Die ik met veel bezoekers heel geslaagd vond. 

Taante komt 

Gedicht en foto’s: Astrid de Wolf 

Van de redactie 
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Een alternatief kerstverhaal 
Felix is een soort mens waarmee sommige mensen 

een haat-liefde verhouding kunnen hebben. Hij is 

altijd in een goede stemming en heeft altijd iets 
positiefs te melden. Als iemand hem vroeg hoe het 

met hem ging, antwoordde hij: “als ik perfect was, 

zou ik een tweeling zijn”. Hij was een rasoptimist, een 

natuurlijke inspirator. Als een van zijn medewerkers 
een slechte dag had, was Felix daar om de positieve 

kant van de situatie te belichten. 

 
Als ik naar Felix zijn manier van doen keek, werd ik 

altijd kriegelig. Zo ging ik op een dag naar hem toe en 

vroeg: “hoe kun je altijd zo positief zijn? Ik snap dit 

niet! Hoe doe je dat?”. Felix antwoordde: “elke 
morgen als ik wakker wordt zeg ik tegen mezelf, je 

hebt twee keuzes vandaag, je kunt kiezen om in een 

goede stemming te zijn of je kunt kiezen om humeurig 
te zijn. Ik kies er voor om een goed humeur te hebben. 

Elke keer als er iets naars gebeurt kan ik kiezen om 

slachtoffer er van te worden of om er van te leren. Ik 
kies er voor om te leren van een nare gebeurtenis. 

Iedere keer als een persoon bij mij komt klagen, kan 

ik kiezen om mezelf te verliezen in zijn of haar 

klaagzang of ik kan wijzen op de positieve kant van 
het leven, op de dingen die wel lukken. Ik kies voor 

de positieve kant van het leven. “Tja, dat is 

makkelijk”, protesteerde ik. “Ja, dat is het,” 
antwoordde Felix. “in het leven draait het steeds om 

het maken van keuzen. Als je alle franjes weglaat, is 

elke situatie kwestie van keuzes maken. Wat niet wil 
zeggen dat je nooit door het leven op de proef wordt 

gesteld. Maar je kunt er voor kiezen, hoe je op een 

situatie reageert. Je kunt kiezen of je iemand jouw 

humeur laat raken of niet. Je kunt aan het begin van de 
dag er voor kiezen om in een goede stemming of 

slechte stemming te zijn. Uiteindelijk is het aan jou 

om te kiezen hoe je wil leven.” 
 

Ik stond stil bij wat Felix zei. Korte tijd later nam ik 

ontslag bij het bedrijf waar wij samen werkten om een 

eigen onderneming te starten. Ik verloor hem uit het 
oog, maar bleef vaak aan hem denken. Jaren later 

hoorde ik dat Felix betrokken was bij een ernstig 

verkeersongeval. Na een operatie van 18 uur en een 
week op intensive care, werd Felix ontslagen uit het 

ziekenhuis met pinnen in zijn rug. Ik kwam hem zes 

maanden na het ongeluk tegen. Toen ik hem vroeg 
hoe het met hem ging, antwoordde hij: “als ik perfect 

was, zou ik een tweeling zijn. Wil je mijn littekens 

zien?”. Ik weigerde dat, maar vroeg wat door hem 

heen ging toen het ongeluk hem overkwam. Hij 
antwoordde dat hij het eerst dacht aan zijn zoon en 

dochter of alles goed met hen ging en hoe het verder 

met hen moest. Hij vervolgde zijn verhaal: “daarna 

schoot het door mijn hoofd dat ik twee keuzen had: ik 

kon kiezen om te leven, … of ik kon kiezen om dood 
te gaan. Ik koos er voor om te blijven leven!” “Was je 

niet bang?” vroeg ik. Felix vertelde dat de artsen 

geweldig goed voor hem hadden gezorgd. Ze bleven 
herhalen dat alles goed zou komen. Maar aan de 

uitdrukking op hun gezicht zag hij dat zij zeer bezorgd 

waren. “Ik kon namelijk in hun ogen lezen dat ik meer 

dood dan levend was. Ik wist dat ik actie moest 
ondernemen”. Ik vroeg wat hij toen gedaan had en hij 

antwoordde dat hij tegen de artsen had gezegd: “Ik 

heb gekozen voor het leven, dus opereer mij als een 
levende en niet als een dode”. Ze moesten ontzettend 

lachen. En Felix bleef leven dank zij de 

deskundigheid van de doktoren, maar ook om zijn 

positieve levensinstelling. Ik heb van hem geleerd dat 
wij elke dag opnieuw de keus hebben om 

volop van het leven te genieten. Je eigen 

houding is boven alles het belangrijkste. 
Daarom: maak je geen zorgen over morgen, 

morgen zal voor zich zelf zorgen. Elke dag 

heeft genoeg aan zijn eigen zorgen. Vandaag is de dag 
waarover je gisteren bezorgd was. 

 

Dit verhaal heb ik uit een anonieme bron opgedoken. 

Geef de kracht van positief denken als parels door aan 
anderen, zodat we er allemaal een mooi snoer van 

mogen maken. Ik wens u 

vreugdevolle feestdagen en 
een voorspoedig nieuwjaar. 

 

 
 

 

 

Oud papier blijft voer voor het dier, maar.... 
hoeft niet meer naar ’t Brinkie gebracht te worden. 

Dat is het laatste nieuws voor 2006! Na bijna 22 jaar 

kunnen Holendrechters vanaf 1 januari hun oud papier 
in de ondergrondse papiercontainers doen, terwijl de 

opbrengst daarvan ten goede komt aan de kinderboer-

derij. Dit is kort samengevat nieuwe overeenkomst 

tussen het MTB (de reiniging) van Stadsdeel Zuidoost 
en de kinderboerderijen Brinkie, Bijlmerweide en 

Gliphoeve. Hierbij krijgt Brinkie het bedrag van 26 

duizend euro 
op jaarbasis: 

precies wat 

zij in de 
afgelopen 

drie jaar 

gemiddeld 

kreeg uit de 

Kinderboerderij 

Edmée Adriaan, 

Wijkcoördinator Gaasperdam 

De kracht van positief denken 
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opbrengst van ongeveer 450.000 kilo. Ook is er 

een bonus voor de drie kinderboerderijen, die 

afhankelijk is van het extra papier dat er in 
vergelijking met het afgelopen jaar binnenkomt. 

Reden temeer om de bewoners te vragen ook hun 

buren en medebewoners op te roepen papier en karton 
te scheiden van hun restafval en dit in de 

ondergrondse papiercontainer in hun buurt te storten. 

Hierbij tevens een paar oproepen: 

Ten eerste de oproep extra zorg te besteden aan de 
papiercontainers in de buurt: op een aantal plekken 

worden deze regelmatig in de brand gestoken. 

Ten tweede de oproep aan mensen die creatief zijn en 
tijdens de komende feestdagen een 

leuk logo willen maken waarin deze 

tekst van “oud papier = voer voor 

het dier” en plaatje van kind en dier 
(zie het Brinkie logo) samenkomen. 

We willen daar een leuke sticker 

van maken! Dan hier de plekken 
waar in Holendrecht al ondergrondse papiercontainers 

staan, en er komen er meer!  Randwijkhof, ingang, 
Mijndenhof t/o 233, Millingenhof t/o 8 

Mijehof naast telefooncel, Maldenhof t/o 174 

Niftrikhof t/o 1 - 467 bij de Drecht, Nieuwlandhof, 
Opheusdenhof parkeerplaats, Opijnenhof t/o 10 – 17, 

Maasdrielhof t/o 200, Maarsenhof onderaan de afrit. 

Nieuwe kalender 2006. 
Ook voor 2006 is er een kalender van ’t Brinkie uit. 

Een duidelijke kalender met ruimte om verjaardagen, 

vergaderingen en partijtjes te noteren. Op de midden-

pagina een kleurplaat, en een korte inkijk in het reilen 
en zeilen van deze belangrijke voorziening in Gaas-

perdam. Bij diegenen die lid zijn wordt de kalender in 

december thuis bezorgd, vergezeld van een accept-
girokaart. In de boekhandels in Zuidoost en bloemen-

zaken in Holendrecht is zij te koop voor drie euro. 

Rommelmarkten en mini-markten. 
Naast de subsidiebedragen die ’t Brinkie van het 

Stadsdeel krijgt moeten we met elkaar nog een zelfde 

bedrag bij elkaar scharrelen. Via contributies en 

giften, en via allerlei soorten markten: de grote 
voorjaars- en najaarsmarkt en diverse mini-markten. 

Op zondag 11 december is de volgende mini-markt. 

Nu het aantal kringloopcentra in Gaasperdam groter is 
geworden, is ’t Brinkie niet de enige meer. Vandaar 

ook via deze weg de oproep goede kleding en andere 

spullen naar 
de kinder-

boerderij te 

blijven 

brengen! 
Tot plezier 

van kind en 

dier! 

 

 

Communicatie is het moeilijkste wat er is. 
Zowel stadsdeel als buurt heeft het daar dit 

jaar behoorlijk druk mee gehad. Het 

stadsdeel kwam met nieuwe plannen op 

de proppen voor onze wijk, en we 

konden (en kunnen) ons niet in alles 
vinden, dus is alles uit de 

communicatiekast gehaald om anderen, 

zowel medebuurtbewoners als belanghebbende 
partijen als politici, duidelijk te maken hoe het anders, 

beter zou kunnen. Bepaalde punten zijn gewijzigd, 

zoals een verlaging van geplande torens, andere niet, 

zoals de te verlagen Holendrechtdreef en een 
rondgang om de scholen. Het laatste woord is daar 

nog niet over gezegd. 

 
En dan waren er ook nog de zachte hoven, de stroken 

groen tussen de verschillende hoven van onze wijk, 

die opgehoogd moeten worden en daardoor voor een 
groot deel opnieuw moeten worden beplant. Vooral de 

asfaltpaden stuitten op bezwaren. Ook hierover is 

gecommuniceerd tussen bewoners en stadsdeel. 

Uiteindelijk komen de asfaltpaden er wel, maar niet 
rondom de atelierwoningen, en de hoven worden aan 

de kant van het Abcouderpad enigszins afgeschermd 

door stukken haag. Zo wordt overlast door overmatig 
gebruik van de paden hopelijk ontmoedigd. En bij de 

herbeplanting van de hoven wordt er een grotere 

variatie aan struiken (goed voor vogels en egels) 
teruggeplant. 

 

Uiteindelijk gaat 

communicatie niet 
over wie gelijk heeft 

of wie niet, wie er 

wint of niet. Iedereen 
heeft verschillende 

belangen, en het gaat 

erom begrip voor 

elkaar op te brengen, 
goed te luisteren naar elkaar en doelen en intenties 

duidelijk te maken aan elkaar. Dat lukt niet altijd even 

goed. Daarin leren we over onszelf en over en van 
elkaar. Communicatie kan mensen dichter bij elkaar 

brengen. Want als het goed is, groeit het wederzijdse 

begrip en dus het respect. Dan is het ook minder 
moeilijk om rekening te houden met elkaar. 

Mijn kerstwens is dat het volgende jaar de 

communicatie in Holendrecht doorgaat en dat het de 

mensen nog dichter bij elkaar brengt, ongeacht 
functie, inkomen, afkomst, etcetera.  

 

Tekst en foto’s: Toon Borst 

Communicatie 

Indurekha Bloos 
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Hierbij een artikel van een van de juristen van 

MaDi, over de invoering van de zorgtoeslag. Nog 

niet alle informatie is bekend, maar het 

belangrijkste advies is:  

VRAAG DE ZORGTOESLAG AAN EN BESTEED 

HET GELD NIET AAN KERSTKALKOENEN. 

 

Iedereen weet het waarschijnlijk al, per 1 januari 2006 
kunnen huishoudens een tegemoetkoming (toeslag) 

krijgen in de kosten voor huur en ziektekosten-

verzekering. De toeslagen zullen worden uitbetaald 
door de Belastingdienst/Toeslagen. De hoogte van 

deze tegemoetkoming is onder meer afhankelijk van 

het inkomen van de aanvrager en zijn eventuele 

toeslagpartner.  
 

De belangrijkste wijziging is dat de 

toeslagen gebaseerd worden op het 
verwachte inkomen van het 

betreffende jaar. De aanvrager moet 

dit inkomen schatten. De toeslagen 
worden uitbetaald in maandelijkse 

voorschotten. Na afloop van het jaar 

vindt er een eindafrekening plaats. 

Wat de huurtoeslag betreft had ik het 
liever bij de oude regeling van de huursubsidie gelaten 

waarbij het recht op de subsidie afhankelijk werd 

gesteld van het inkomen van het voorafgaande jaar. 
De nieuwe regeling werkt mijn inziens slechts meer 

bureaucratie in de hand. Voorts vind ik dat door 

regelingen als deze schulden in de hand gewerkt 
worden. Als het inkomen te laag wordt geschat, krijgt 

de aanvrager een aanslag, waarin het bedrag dat te 

veel is uitbetaald, moet worden terug betaald. Met de 

huursubsidieregeling was die kans veel kleiner omdat 
het inkomen waar men van uitging op moment van de 

aanvraag al vaststond. 

 
Ik denk dat vooral mensen met wisselende inkomsten, 

bijvoorbeeld degenen die werkzaam zijn via een 

uitzendbureau, hiervan de dupe zullen worden. Voor 

deze groep mensen is het heel moeilijk om hun 
inkomen te schatten omdat je niet de zekerheid hebt 

dat er gedurende het hele jaar werk voor je is. 

 
Natuurlijk is het zo dat in bovengenoemde gevallen 

desbetreffende personen via formulieren de 

wijzigingen over het inkomen aan de belastingdienst 
kunnen doorgeven. Ik denk echter dat lang niet 

iedereen dit zal doen, vooral in de gevallen waar men 

meer dan eens een wijziging moet doorgeven. 

 
Mijn mening is mede gebaseerd op het systeem van de 

heffingskortingen die ook uitbetaald worden door de 

belastingdienst. Een aanvrager met een uitkering kan 

op zijn aanvraagformulier aangeven dat hij recht heeft 

op de kinderkorting, aanvullende kinderkorting, 
alleenstaande ouderkorting en combinatiekorting 

(voor ouders die werk en zorg combineren). Wanneer 

die aanvrager niet werkzaam is en een partner heeft, 
of als allebei de ouders heffingskortingen aanvragen, 

is de kans groot dat ze die middels een voorlopige 

teruggave toegekend en uitbetaald krijgen. Achteraf 

wordt pas gecontroleerd of de aanvrager recht had op 
het bedrag dat dank zij de teruggaaf is uitbetaald. 

Vaak is het dan te laat en is er al een schuld ontstaan.  

 
Ten aanzien van bovengenoemde voorzieningen dient 

de aanvrager de wijzigingen die van invloed kunnen 

zijn op het recht op heffingskorting ook door te geven. 

De praktijk wijst echter uit dat vele mensen die 
gebruik maken van deze voorzieningen, wijzigingen 

vaak niet doorgeven als die een verlaging van de 

toeslag betekenen, en dan doel ik vooral op de 
minima. In moeilijke tijden waarin mensen geen 

andere mogelijkheid hebben om aan geld te komen 

schromen ze er niet voor om de belastingdienst als 
bank te gebruiken. Ik ben bang dat dit met de 

toeslagen net hetzelfde zal zijn. 

 

 
 

 

 
 

Het afgelopen jaar is er veel te doen geweest over 

plannen van het Stadsdeel die onze woonbuurt 
drastisch zullen veranderen. Veel mensen hebben zich 

tegen die plannen verzet, velen doen het nu nog. De 

beslissing is nog niet definitief, en ook als de bijl wel 

is gevallen, zijn er nog mogelijkheden om de zaak op 
punten aan te vechten. Waar het ons vooral om gaat, is 

dat we leven in een mooie, rustige, groene wijk, die 

verkeersveilig is voor ouderen en kinderen, met 
ruimte om te wandelen, fietsen en spelen. En dat 

zouden we graag zo houden. 

 

Eerlijk gezegd betwijfel ik of dat zal lukken.  
Maar voor fijn leven in een fijne wijk is meer nodig.  

Ik woon hier zelf al heel wat jaren met veel plezier, en 

dat geldt voor meer mensen. Mijn zoon is hier 
geboren en opgegroeid. Ik ken ouders van 

schoolvriendjes en -vriendinnetjes, mensen van gym 

en buurthuis, buren. Het is hier net een dorpje. Maar 
soms gedragen we ons niet als in een dorp. Daar letten 

de mensen op elkaar en op elkaars kinderen, ruimen 

ze rommel op, signaleren ze onveilige toestanden en  

doen ze er wat aan. Als je je woonomgeving plezierig 
wilt houden, moet je daar allemaal je steentje aan 

bijdragen. 

Jouw buurt, mijn buurt 

Bericht van MaDi 

Thuraia Lewis, sociaal raadsvrouw 
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Taante heeft het ons 

laatst allemaal nog 

eens haarfijn uitgelegd: een 
schone wijk is leuker om naar te 

kijken. Je ruimt je eigen erf op, 

en dat doe je samen! 
Verantwoordelijkheid voor je 

woonomgeving maakt het voor 

iedereen prettiger. Het is altijd 

makkelijk om te denken: dat moet een ander maar 
doen. Waarom repareert de Nuon die lantaarnpaal 

niet? Die is al een week stuk. Waarom zit er nog 

steeds graffiti op die muur? Halen ze dat nou nooit 
een keer weg? Waarom ligt al die rotzooi nog op 

straat na het vuurwerk van oudjaar? Komt de reiniging 

nou nog niet langs om het op te ruimen? Iemand 

wordt lastiggevallen op straat: waar blijft de politie 
nou? Die is er nooit als je ze nodig hebt! 

 

Kreten die ik vaak gehoord heb. Als je dan vraagt: heb 
jij dan de politie niet gebeld?, kijkt men je verdwaasd 

aan. Nee, het was niet voor mijn deur. Heb jij zelf de 

Nuon gebeld dat er een 
lantaarnpaal defect was? Nee, 

ik dacht een ander zal wel 

bellen. En dat bedoel ik nou: 

als je fijn en veilig wilt 
wonen, kun je ook eens zelf 

de telefoon pakken voor 

melding van graffiti of 
huisvuilzakken die op de 

verkeerde dag buiten staan. Voor een kapotte 

lantaarnpaal kun je Dynamicon bellen of de Nuon zelf 
(storingsdienst 0800-0513). Je moet wel het nummer 

dat op de lantaarnpaal staat doorgeven, anders komen 

ze niet (jammer genoeg zie je dat niet in het donker…. 

Dan maar de volgende dag even noteren!). Als je naar 
huis loopt, kun je ook wat papier oprapen dat in de 

rondte ligt. Kleine dingetjes, die maken dat er  

’s avonds goede verlichting is, dat de wijk schoon en 
veilig blijft. Een telefoontje is zo gebeurd. 

 

Tot slot: alle handige telefoonnummers staan achterop 

deze Holendrechter. Goed bewaren! 
 

En wat betreft de toekomst: als u informatie wilt over 

de plannen van het stadsdeel of als u ook iets wilt 
doen om onze buurt groen te houden, bel me dan op 

6964885. Maar of de plannen van het stadsdeel 

doorgaan of niet: ook in de toekomst zullen 
we het samen moeten doen, als we fijn 

willen wonen.  

 

 
PS van de redactie: Ook in De Echo staat bij het Zuidoost Nieuws 
altijd een rijtje handige telefoonnummers. 

 

 

Op 14 november is er een openbaar bewonersoverleg 
gehouden met een bomvolle agenda. Het volgende 

overleg is op maandag 23 januari. De mensen die dat 

willen kunnen een uitnodiging hiervoor krijgen.  
Er werd gesproken door afgevaardigden uit de 

bewonerscommissies over de "verketeling" en hoe dat 

gaat. Over de hogere stookkosten die ons te wachten 

staan werd gespeculeerd. Zo kwamen we vanzelf bij 
de armoedeconferentie voor Zuidoost die op 29 

november gehouden wordt. De bedoeling is dat de 

600 gezinnen (alléén in Amsterdam Zuidoost!) die nu 
van de Voedselbank gebruik maken goede gerichte 

informatie krijgen over mogelijkheden die er al zijn en 

die nog bedacht kunnen worden. Armoedebeleid 

klinkt misschien angstaanjagend maar het 
opbouwwerk heeft geconstateerd dat er in 

Holendrecht West sprake is van armoede en dat die 

armoede zo zijn effecten heeft op de leefbaarheid in 
de buurt. Kinderen die alleen zijn omdat ouders 

werken en geen toezicht kunnen regelen veroorzaken 

wel eens overlast. Tuinen die niet onderhouden 
worden omdat dit geld kost (wat er niet is) geven een 

trieste aanblik. Het opbouwwerk samen met bewoners 

zou misschien iets kunnen organiseren waar juist die 

groep wat aan heeft. Mensen die niet arm zijn hebben 
gevraagd of er iets gedaan wordt met kerst voor die 

gezinnen omdat ze daar dan aan willen meehelpen! 

 
Ook werd verslag gedaan van het optreden van 

“Taante”, wat erg goed was. Een delegatie van 

Montfoorthof sprak over de verloedering op hun hof. 
Mensen die geen rekening met elkaar houden, elkaar 

niet durven aanspreken, bekraste auto’s etc. We willen 

proberen om voor de hele buurt een buurtoverleg te 

organiseren met politie en woningbouwvereniging, 
om te bespreken wie waar wat aan moet doen en wat 

de bewoners zelf moeten doen. Dat zou dan zijn op  

12 december tussen 19.00 – 21.00 uur in het 
buurthuis. Het zou goed zijn als er veel mensen van 

verschillende culturen komen zodat hun adviezen 

meegenomen kunnen worden over hoe je zoiets het 

best kunt aanpakken. Ten 
slotte is er lang gesproken 

over de kerstboom die elk 

jaar bij de Drecht komt en 
hoe dat geregeld moet 

worden. Kortom van alles 

wat. 
 

Bent u betrokken bij de buurt, kom dan ook eens op 

het overleg! Bijvoorbeeld op 

23 januari. 
 

 

Nettie Labots 
J. Muusses, opbouwwerker 

voor Holendrecht. 

020-3140930 of 06-4631 6584 

Bewonersoverleg 
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Op 9 november las ik in Amsterdams Stadsblad 
bovenstaande vette kop. Maar helaas blijkt dit een 

stukje van een slecht geïnformeerd “lokaal sufferdje”, 

waarschijnlijk klakkeloos overgeschreven uit een oud 
bericht van ons Stadsdeel, zonder echte kennis van 

zaken. En opgeknapt is nog helemaal niets, het 

Gemeentebestuur heeft het nu in behandeling.  

Maar er staat het nodige op stapel in Holendrecht en 
afgezien van de ongemakken die dat met zich mee 

brengt, zal de wijk wel een ander aanzicht krijgen. 

 

De grote verstrating van Holendrecht Oost 
Aanvang 2006 zal in Holendrecht Oost de verstrating 

plaatsvinden. Zoals bekend is dit gebied verzakt, het 

zal gefaseerd van een nieuwe zandlaag voorzien 
worden. Meer informatie hierover in het 

bericht van De Laagbouw op bladzijde 10. 

 

De grote renovatie van station Holendrecht  

en omgeving. 

Het zou voorbarig zijn om deze grootschalige 
vernieuwing nu al aan de bewoners van Holendrecht 

als een vaststaand feit te presenteren. Zo blijkt NS/ 

Prorail nog niet te hebben besloten of er een treinhalte 

komt op het station Holendrecht. Die mogelijkheid is 
wel ontstaan met de spoorverdubbeling, waarbij de 

sneltrein op een vrije baan rechtstreeks rijdt van 

station Duivendrecht naar Utrecht vice versa en de 
stoptrein meer haltes kan krijgen, wat gelet op AMC 

en andere bedrijven een zeker belang dient. Het wel of 

niet doorgaan hiervan heeft grote consequenties voor 
de wijze van inrichting van het stationsgebied. Het 

Stadsdeel heeft, zoals wij weten, op de inrichting van 

de stationsomgeving een grootschalig Stedenbouw-

kundig Programma van Eisen ontwikkeld. Hier ligt 
een bestuursopdracht van de Centrale Stad aan ten 

grondslag, om rond dit station duizend nieuwe 

woningen bij te bouwen en in te breien in de 
bestaande wijk. Het betreft woningen aan beide zijden 

van station Holendrecht. Aan de Holendrechtzijde is 

een heikel punt, dat het Stadsdeel voorstelt de Holen-

drechtdreef direct vanaf de Meerkerkdreef af te 
graven tot een stadsstraat. Het Stadsdeel heeft daar 

ervaring mee opgedaan bij de stations Ganzenhoef en 

Kraaiennest. Het is nog maar zeer de vraag of dit 
verkeerstechnisch een verantwoord concept is, want 

wat in andere buurten goed gaat, hoeft niet overal 

goed uit te pakken. De Holendrechtdreef verbindt de 
verhoogde wegen van Gaasperdam met de A2 en de 

A9 via het beruchte verkeersknooppunt Holendrecht. 

Deze doorgaande weg heeft geen wijkfunctie, is daar 

niet voor bedoeld en feitelijk ook niet geschikt voor te 
maken. Toch is het hele plan gebaseerd op een 

verlaagde Holendrechtdreef, die zal gaan fungeren als 

een stadsstraat. Wil men daar later op terugkomen, 

dan zal het hele plan herschreven moeten worden. Zo 

laat de Vereniging Amstelhuizen, waar de Drecht deel 
van uit maakt, weten geen opdracht te hebben 

gegeven voor twee woontorens en daar ook geen 

behoefte aan te hebben! Zo zijn er al meer wijzigingen 
aangebracht in het SPvE. Een daarvan is een 

autorondweg om de scholen; in het oorspronkelijke 

plan kwam die niet voor. De weg moet ook voorzien 

in parkeerplaatsen voor de nieuw te bouwen 
woningen. Bezwaren tegen de weg in verband met 

verkeersveiligheid voor de schoolgaande jeugd 

worden door het stadsdeel afgedaan als onzin. Denk 
ook aan luchtvervuiling en lawaai dat deze aanpassing 

met zich meebrengt. En er komen twee 

parkeerplaatsen langs het Abcouderpad, bij Ochtenhof 

en bij De Drecht. Ook daar gaan ons groen en onze 
frisse lucht verloren. Waarschijnlijk wordt het plan op 

7 december in de Commissieverga-dering van de 

Centrale Stad besproken, en zal op 21 december 
besluitvorming in de Gemeenteraad volgen. 

 

Op 7 maart 2006 mogen wij naar de stembus om een 
nieuwe Stadsdeelraad en Gemeenteraad te kiezen, en 

daarna mogen de nieuw aangetreden colleges zich 

buigen over onder meer de stedenbouwkundige 

Programma’s. De nieuw gekozen Gemeenteraad zal 
zich geconfronteerd zien met een peperduur Zuidas-

project, met nieuwgebouwde kantoorpanden, die zelfs 

met kortingen onverkocht en onverhuurd staan. En 
dan is daar ook nog een project Holendrecht met een 

zeker te verwachten negatieve exploitatie en een 

onlogische verkeersflessenhals. Wij als bewoners van 
Holendrecht moeten afwachten wat de nieuwe 

Colleges, die we veel wijsheid toewensen, met deze 

plannen zullen gaan doen. In de gezellige december-

maand kunnen we daar alleen maar het beste van 
hopen. 

 

Maquette: 

Rechts onderaan: De Drecht met twee nieuwe torens.  

Daarboven: Ochtenhof met het nieuwe winkelcentrum langs de dreef.  

Links daarvan: scholen, sportzaal, en woningen langs de Holendrechtdreef. 

Jan van der Vis en Nettie Labots 

Holendrecht opgeknapt 
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Beste Holendrechters,  
De Bewonerscommissie voor Holendrecht Noord wil 
u hier in het kort op de hoogte brengen van de 

ontwikkelingen die gespeeld hebben, of nog spelen. 

Om te beginnen met de mindere berichtgeving: de 
Huurcommissie heeft de bewoners in het ongelijk 

gesteld aangaande de verzochte teruggave van 

stookkosten over de afgelopen jaren. Dit is jammer en 

de bewoners die aanwezig waren bij de behandeling 
van het bezwaar zijn ook niet overtuigd van de 

juistheid van die uitspraak. Het zou te ver voeren hier 

nu dieper op in te gaan. In ieder geval hebben we het 
geprobeerd en de verhuurder weet nu dat er een 

weliswaar klein, maar zeer actief groepje commissie-

leden is dat hen driftig op de vingers zit te kijken. 

Nu een beter bericht. Niet nieuw voor de meesten van 
u zal zijn dat (voortvloeiend uit bovenstaande zaak) 

het AWV over gaat tot het aanbieden aan de bewoners 

van individuele stook. Als bewonerscommissie zijn 
wij daar voor, omdat het niet alleen eerlijker is (en we 

houden van eerlijk), maar dat het bovendien zuiniger 

en dus voordeliger is. In januari gaat men beginnen 
met de ‘verketeling’ op het Maarsenhof. De bewoners 

zullen individueel tijdig op de hoogte worden 

gebracht door het AWV en/of de uitvoerder van de 

werkzaamheden. Vooralsnog zijn wij enthousiast over 
de open opstelling van de uitvoerder. Niet alleen 

krijgen wij desgevraagd (of ongevraagd…) alle 

informatie, maar ook kritiek van bewoners wordt niet 
geschuwd. Verder is ons op maandag 14 november 

wederom verzekerd dat er rekening gehouden zal 

worden met individuele wensen en mogelijkheden. 
Goed, het gaat wat rommel geven, maar de huidige 

collectieve installatie moest toch vervangen worden. 

Op dat punt worden we er alvast niet slechter van. De 

samenwerking lijkt haast te mooi om waar te zijn, 
maar men doet echt zijn best en we hebben er het 

volste vertrouwen in. Als de verhuurder het goed doet 

mag dat ook gezegd worden vinden wij. Tot zover de 
berichten. Volgend jaar gaan we natuurlijk gewoon 

verder. Hopelijk wordt het een minder bewogen jaar 

dan 2005, denk alleen maar aan de laffe aanslag op 

onze wijk Holendrecht. Hopelijk brengen de 
verkiezingen volgend jaar ons hier weer enige 

verlichting. In een ruimer begrip lijkt het of de wereld 

in brand staat en je zou daardoor haast vergeten dat 
we de feestdagen weer met rasse schreden naderen. 

Maar toch, ze staan al bijna op de stoep! Wij wensen u 

hele prettige feestdagen, zie deze periode als een 
universeel symbool dat we op de wereld zijn om 

elkaar te helpen en maak er iets moois van. Niet alleen 

die paar dagen, maar van het hele jaar 2006 en alle 

jaren daarna natuurlijk! 
 

Positieve groeten, 

 
Stichting Anand Joti is een organisatie die zich bezig 

houdt met cursussen, lezingen en voorlichting op het 

gebied van gezondheid (met name chronische ziekten) 

en welzijn (met name ouderen en 
ouderenhuisvesting). Samen met huisartsen, 

patiëntenverenigingen (DVN, HIB) en andere 

instanties die zich met gezondheidsvoorlichting bezig 
houden (GGD, GGZ) houdt Anand Joti WelCare reeds 

spreekuren voor diabetes en hart- en vaatziekten in de 

huisartsenpraktijk van dokter R. Blankendal, 
Vogeltjeswei, Bijlmerdreef 659. 

 

Door de enorm toegenomen vraag naar preventie en 

de medische en maatschappelijke noodzaak van 
voorlichting, start Anand Joti WelCare met 

medewerking van DVN, HIB, Sanofi Aventis en 

dokter R. Blankendal, een Preventie Post op Mijehof 
7-A. Hier kan men terecht voor screening en 

voorlichting over Diabetes Mellitus, Hart- en 

Vaatziekten, Overgewicht en Leefstijl 
(gezonde voeding en bewegen). 

 

Elke maandag van 09.00 – 

11.00 uur wordt er op afspraak 
(nuchter) geprikt. Elke dinsdag 

13.00 – 15.00 uur wordt tijd besteed 

aan overige verrichtingen (bepaling van bloeddruk, 
(over)gewicht, BMI). De bepaling van HbA1c en 

Cholesterol op afspraak. Naast de specifiek 

geprogrammeerde voorlichtingsactiviteiten wordt 

permanent vraaggericht voorlichting gegeven op het 
gebied van bovengenoemde ziekten. De activiteiten 

van de Preventie Post Anand Joti WelCare worden 

geleid, ondersteund en begeleid door ervaren 
deskundigen. Het vaste team bestaat uit: 

 
- André Bhola Dip-er (DVN) 

- Elfi Kuipers Diabetes verpleegkundige 

- Avinash Ishwardat Student geneeskunde (UVA) 
- Aziem Sohrabkhan Voorlichter Hart- en Vaatziekten 

- Mala Eckhardt-Angna Voorlichter Hart- en Vaatziekten 

- Drs. Navin Bindraban Cardioloog i.o. (AMC) 

 

 

 

Bewonerscommissie Noord 

Namens Bewonerscommissie 

Holendrecht Noord, 

Eric van den Bosch 

Preventiepost Anand Joti WelCare 

Met dank aan André Bhola 
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Verstrating. Alle bewoners hebben half 

november een uitgebreide brief 
van de projectleider van het 

stadsdeel ontvangen. Zeer kort 

samengevat: de werkzaamheden 
van het ophogen en opnieuw 

bestraten starten naar verwachting 

op maandag 12 december 2005 op 

Maldenhof. Ongeveer mei 2006 
volgt Mijehof en Mijndenhof is dan eind 2006 aan de 

beurt. Vlak voor die tijd krijgt men per deel van een 

hof opnieuw bericht over de daadwerkelijke 
uitvoering. Tegelijk met de verstrating vervangt DWR 

de huisaansluitingen en andere onderdelen van het 

rioolstelsel. Het deel van de kosten op het eigen 

perceel (tuin) zijn voor rekening van de eigenaar.  
U ontvangt daarover tijdig een brief van DWR.  

Voorafgaand aan de verstrating vervangt Nuon de 

huisaansluitingen van de gasleidingen. Daarmee is 
Nuon 31 oktober jl. begonnen aan de noordoost kant 

van Maldenhof. Maar in tegenstelling tot eerdere 

berichtgeving geeft Nuon niet vooraf aan welke 
obstakels in de tuin in de weg staan. Het gaat om 

ongeveer een halve meter brede strook recht naar de 

hoek van de schuur. De praktijk is dat bewoners vlak 

van te voren te horen krijgen dat bijvoorbeeld een 
boom of struik verwijderd moet worden. Zo niet, dan 

willen zij dat doen op kosten van de bewoners! Nog 

niet bekend is hoe het in zijn werk gaat met 
uitgebouwde schuren. Tot slot, er moet iemand thuis 

zijn om de leiding in de meterkast te kunnen 

aansluiten. Voor meer informatie over de gasleidingen 
kunt u terecht bij Nuon, de heer F. van Veen, telefoon 

597 3116. Voor de verstrating bij stadsdeel Zuidoost, 

de heer J. Drenthe, telefoon 567 0368 of mevrouw 

Samson, telefoon 567 0328.  
 

Aanleg ecologische oevers. Het stadsdeel heeft deze 

herfst ten oosten van 
Maldenhof een deel 

van de oevers in het 

Centraal Park 

aangepast. In het groot 
is dit gebeurd met de 

groenstrook tussen 

Gein en Reigersbos. 
Ecologisch betekent 

hier dat het groen op 

een meer natuurlijke 
manier kan groeien en 

bloeien. De harde, verticale oevers zijn omgevormd 

tot natuurvriendelijke oevers met een flauwe helling. 

Water en oeverplanten krijgen zo meer ruimte, met 
gevolg dat de flora gevarieerder wordt en zo 

aantrekkelijker voor diverse dieren als vlinders en 

vogels. Verder dat dieren zoals kikkers, 

padden en kleine zoogdieren op een 

makkelijke manier in en uit het water 
kunnen kruipen. Bij Maldenhof ziet het er 

nu nog heel kaal uit, maar dat zal in het 

voorjaar snel veranderen. De kosten komen ten laste 
van het potje Voltooiingswerken Gaasperdam, de 

buurtvereniging De Laagbouw heeft deel uitgemaakt 

van de werkgroep. Enkele andere zaken die uit deze 

pot betaald zijn: opknappen van het Adidasplein en 
het aanbrengen van verlichting daar. Dat is de 

jongerenspeelplek in het Centraal 

Park achter Maldenhof en 
Mijehof. Verder wordt de 

bewegwijzering langs fietspaden 

en dreven nog uitgebreid en o.a. 

een speelvoorziening voor 
jongeren in Gein aangelegd.  

 

Wens voor 2006: De buurtvereniging De Laagbouw 
wenst alle Holendrechters een veilige en groene 

leefomgeving. Dit voor 2006 en in de toekomst!  

 
 

 

 

 
 

Nieuws uit Holendrecht Oost 

Gerda Menkveld 

Buurtvereniging De Laagbouw 

Open Avond Recreanten Badminton 

 

Holendrechters opgelet! Wilt u ná 1 januari 2006 wat 

extra pondjes er snel weer met sporten zien af te 

krijgen?  
Op dinsdag 10 januari 2006 organiseert Badminton 

Vereniging Gaasperdam een Open Avond voor 

senioren van 19:00-21:00 uur. 

Op deze avond kunt u alles te weten komen over de 

badmintonsport, onder andere de spelregels, en wat 

BV Gaasperdam u nog meer te bieden heeft. Er kan 

worden deelgenomen aan een training op niveau onder 

leiding van een ervaren trainer. Aanvang trainingen 

19:30 en 20:30 uur of kom gewoon een shutteltje 

slaan….  
Informatie bij:  

Corrie van Kampen tel: 020-697 4843 

Ron Kikkert tel: 06-5232 0635 

e-mail: info@gaasperdam.nl  

website: www.bvgaasperdam.nl  

Actie:  

Voor diegene die de smaak op deze avond direct te 

pakken heeft gekregen,  

bieden wij bij inschrijving op deze avond de keuze uit 

4 weken kosteloos spelen of een club t-shirt cadeau! 

 

mailto:info@gaasperdam.nl
http://www.bvgaasperdam.nl/
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Op steenworp afstand van Holendrecht (voor de goede 

werpers onder u) ligt natuurterrein Klarenbeek en 

voor de nog beter geoefenden is natuurterrein De 
Riethoek te raken, in Gaasperdam. Orchideeën, 

watersalamanders, wezeltjes, en de roerdomp: ze zijn 

allemaal te vinden bij u om de hoek, op één van de 
natuurterreinen van Natuurvereniging De Ruige Hof! 

 

De vereniging is in 1986 opgericht door 
buurtbewoners die deze omgeving zagen veranderen 

in een keurig parklandschap, waar indertijd weinig 

plaats leek te zijn voor ontwikkelingen die meer op 

samenwerking met de natuur gericht waren. 
Het doel van De Ruige Hof was en is nog altijd: 

natuur dichter bij de stadsbewoner, dus u, te brengen. 

Daartoe worden vele activiteiten ondernomen, 
waaronder het beheer van de twee natuurterreinen en 

het runnen van een natuurcentrum. 

 

Natuurterrein Klarenbeek, achter het AMC en de 
volkstuinen, is een oud veenweidegebied compleet 

met slootjes, knotwilgen, knuppelbruggetjes en 

poelen. Een voor mensen ontoegankelijk rietmoeras 
loopt diagonaal door het terrein en zorgt voor een oase 

aan rust voor een heleboel soorten vogels, waaronder 

de zeldzame blauwborst, tientallen karekieten, maar 
ook voor dwergmuisjes die hun nesten vlechten in de 

rietstengels. Aan de Abcouderstraatweg-kant van het 

terrein kunt u bovendien twee tuinen vinden; een 

medicinale kruidentuin en een wilde plantentuin, die 
allebei ook voor rolstoelgebruikers toegankelijk zijn.  

De Riethoek is te vinden tussen de schoolwerktuinen 
en de kinderboerderij. Het is een spannend gebied met 

hoge en droge delen, waar je zelfs duinplanten, zoals 

slangenkruid kunt tegenkomen en natte, lage stukken 
met moerasplanten. Op de zonnige hooilandjes zijn in 

juni prachtige wilde bloemen te bewonderen en veel 

vogeltjes en zoogdieren vinden in de braamstruiken 

een plekje om te schuilen of hun nesten te bouwen.  
 

In natuurcentrum Zon Alom is het secretariaat van De 

Ruige Hof gevestigd. In dit oude boerenhuisje vinden 
de vrijwilligers onderdak, die met veel enthousiasme 

en inzet de terreinen en tuinen onderhouden en zich 

bezig houden met het samenstellen van het 
verenigingsblad, het maken van tentoonstellingen en 

het bijhouden van de natuurbibliotheek. Ook zijn hier 

producten te koop uit eigen terrein en brein, zoals 

zaden, wandelboekjes, ansichtkaarten en 
vogelnestkastjes. Specialiteit in de wintermaanden: 

wilgentenen te koop voor o.a. het vlechten van 

tuinhekjes! Wees er op tijd bij, want het is een geliefd 
product. 

 

De terreinen en tuinen zijn vrij toegankelijk en het 

natuurcentrum is elke zondag (met uitzondering van 
de twee laatste en de twee eerste zondagen van het 

jaar) geopend tussen 11.00 en 15.00 uur.  

Maandag, woensdag en vrijdag kunt u tussen de 
bedrijven door komen. 

Tot kijk!   
 

 

 

 

Oproep 
Naar aanleiding van het 30 jarig bestaan van 
Holendrecht, roepen wij iedereen op die betrokken 
was bij het buurtwerk/vereniging, zich te melden.  
 
Email creastrid@hetnet.nl of  
06 51744701, het zij schriftelijk Opheusdenhof 7, 
1106 TN Amsterdam.  
 

Oproep 

In het komende jaar ben ik wederom van plan om een 

bijdrage te leveren aan de Holendrechter. 

Alleen wil ik het nu iets anders aanpakken. Ik wil 

graag iemand uit de buurt aan het woord laten m.b.t. 

de wijk, de buurt en de lusten en lasten enz. enz.  

Het wordt zeker geen stukje waarin men anderen 

zwart kan maken of klagen over personen. 

Met uitzondering van de schrijver en de gekozen 

persoon worden er geen namen in vermeld. 

Daarom wil ik een oproep plaatsen om zich te melden 

als men daar aan mee wil doen. Helaas kunnen er maar 

4 in aanmerking komen aangezien er maar 4 uitgaven 

zijn van de Holendrechter. 

 

Men kan zich opgeven via e-mail aan: 

m.kemna@chello.nl 
 

Marcel Kemna 

Maldenhof 

 

O, kom er eens kijken .... 

Natuurvereniging De Ruige Hof 

Abcouderstraatweg 77, 1105 AA 

Amsterdam, 0294-285 021 

Informatie en activiteitenkalender: 

www.deruigehof.nl 
e-mail: post@deruigehof.n 

Tekst en foto: Linda Theunissen 

http://us.f517.mail.yahoo.com/ym/Compose?To=creastrid@hetnet
http://www.deruigehof.nl/
mailto:post@deruigehof.n
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Belangrijke telefoonnummers 

 

 

 

 

Politiebureau Remmerdenplein 
Niet-spoedeisende zaken: 

 0900 - 8844 
Alarmnummer 112 

 

Milieupolitie 020 - 5670367 

 

Sociaal Raadslieden (MaDi) 
Inloopspreekuur dagelijks  

9.00 - 11.00 behalve woensdag 

Telefonisch advies: 13.00 - 14.00 uur 

Kempering 100 b, 020 – 3141618 

 

Defecte straatverlichting 
Dynamicon 020 - 5972626 

 

 

 

Ouderenconciërge 
Paul Zwartjes 

maandag 9.00 - 11.00 
donderdag 11.00 - 12.00 

Holendrechtplein 37 

 020 - 6974582 

Stichting Samenlevingsopbouw 

Amsterdam Zuidoost 
JacobMuusses 

Mail: j.muusses@ssaz.nl 

06 – 46316584   of 020 - 3140930 

  

Klachtenmeldpunt Beheer 

Openbare Ruimte (BOR) 
8.00 – 16.00 uur 020 - 5670222 

 

 

Milieutechnisch Bedrijf (MtB) 
 020 - 5670155 

 

Afvalpunt 020 - 4095501 

 

Horecaoverlast 

 020 - 4214567 

 

Formulierenbrigade 
Medewerkers van de Formulieren-

brigade bekijken samen met u waar u 

recht op heeft. Ook helpen ze bij het 

invullen van aanvraagformulieren. 

Bel voor een afspraak: 

 020 - 3141030 

Kunt u niet zelf komen, dan komt een 
medewerker bij u thuis.  

 

 

 

 
Oplage: 4750 
Verspreiding in geheel Holendrecht 
Verschijnt vier keer per jaar 

 
Redactie:  
Th. Arts, E. Magnee-Meijer, 
R. Kooistra de Jong, C. Rijnders 
 
Fotografie: R. Swart 
 
Vormgeving: R. Kooistra de Jong 

 
Deze keer met bijdragen van: 
E.Adriaan, I.Bloos, A.Bohla, T.Borst, 
E.v/d Bosch, J.v/d Bosch, M.Kemna, 
N.Labots, T.Lewis, G.Menkveld, 
J.Muusses,  L.Theunissen, J.v/d Vis, 
A.de Wolf 
 

Drukwerk: Drukkerij Schilperoord 
 
Redactieadres: 
“De Holendrechter”. 
Th. Arts,  
Mijehof 323 
1106 HJ Amsterdam zo 
Tel: 020 6961546 

E-mail holendrechter@yahoo.com 
 
Inzendtermijn voor het komende 
nummer: tot 15 februari 2006. 
Kopij maximaal 500 woorden. 
De redactie behoudt zich het recht voor 
om ingezonden stukken in te korten of 
(z)onder opgaaf van redenen plaatsing 
te weigeren. Plaatsing van ingezonden 

artikelen wil niet altijd zeggen dat de 
redactie het met de inhoud of strekking 
eens is. Anonieme inzendingen worden 
niet geplaatst. 
 

Voor de kinderen Colofon 

Maak de kerstboom af, kleur en versier hem Ik wens je een 

vrolijk kerstfeest  

Ik wens je een 

vrolijk kerstfeest  

Ik wens je een 

vrolijk kerstfeest  

Ik wens je een 

vrolijk kerstfeest  

En een gelukkig 

nieuwjaar (2x)  

Zing samen dit lied 

en kijk elkaar aan  

Ik wens je een 

vrolijk kerstfeest  

En een gelukkig 

nieuwjaar  

 

Oh denneboom  

Oh denneboom, oh 

denneboom  

wat zijn je takken 

wonderschoon  

ik heb je laatst in 

't bos zien staan  

toen zaten er geen 

kaarsjes aan  

Oh denneboom, oh 

denneboom  

wat zijn je takken 

wonderschoon 

mailto:j.muusses@ssaz.nl

